
Protokół nr 57/2013

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 13 stycznia 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Dyskusja nad rozbudową Szkoły Podstawowej nr 1

Ad. 1
W dniu dzisiejszym komisja komunalna obradowała łącznie z komisja sfery społecznej.  Na 
dzisiejszym posiedzeniu, przedstawiono komisjom nową koncepcje rozbudowy S.P nr 1. Temat 
omawiali : dyrektor szkoły pan Grzegorz Anioła oraz pani Elżbieta Nytko- Fliege.
 Szacunkowy koszt rozbudowy wg nowej koncepcji ,miałby się zamknąć w 7 milionach zł. 

Radny Walczak wyraził wątpliwości czy przedstawiona koncepcja nie jest zbyt obszerna. Radził 
ograniczyć rozbudowę do 4 sal lekcyjnych i skupić uwagę urzędu miasta w kierunku zakupu 
gruntu pod nową szkołę.

Radna Frąckowiak zwróciła również uwagę burmistrzowi Markowi, że nie takie były 
wcześniejsze ustalenia łączonych komisji (protokół KK nr 46). Na spotkaniu w S.P 1 , 17 
czerwca, rada ustaliła, ze należy zaspokoić doraźne potrzeby lokalowe szkoły – na jej terenie.

W wyniku dyskusji, komisja sformułowała wniosek:

Komisja komunalna stoi na stanowisku, że należy rozbudować   S.P. 1 , w zakresie niezbędnych 

potrzeb szkolnych dla tej części miasta oraz widzi konieczność budowy nowej szkoły w mieście. 
Przedłożoną zaś dziś koncepcje, komisja proponuje zmodyfikować w celu realizacji tego stanowiska.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie wniosek

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8 radnych.

W głosowaniu nie brał udziału: radny Samulczyk.

Za                                           –  8 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja przyjęła wniosek. 

Przewodniczący Sekretarz




